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Beszámoló az ausztráliai Perthben megrendezett Szenior Atlétikai Világbajnokságról. 

 

A kiutazó 12 fős magyar csapat összesítésben 2 arany és 1 ezüstérmet szerzett, továbbá 

számos értékes helyezést, amelyek megtalálhatók a mellékelt eredménylistában. 

 

Fábián Zoltán M45 kalapácsvetés aranyérme várható volt és Zoli jól versenyezve és jót 

dobva hozta a papírformát, kiemelkedett a mezőnyből, 2 m-el előzte meg a második 

helyezettet. 

 

Kőrösi István győzelme szintén fölényesnek, de várhatónak nem volt mondható, az M65 

hármasugrásban fél méterrel ugrott nagyobbat a második helyezettnél. A versenyt félbeszakító 

felhőszakadás elmosta a még jobb eredményt.  

 

Jacsó István ezüstje M35 3000 m akadályon gyönyörű eredmény, egy most kezdődő szenior 

pályafutás eredményes kezdetéként. 1500 m-en is szerzett egy nagyon szép 6. helyet. 

 

Az értékes helyezések közül mindenképpen ki kell emelni Simon-Balla Istvánné Kalamár 

Andrea két negyedik helyezését - ami önmagában is nagyszerű eredmény, de egy családi 

tragédia után pár héttel ilyen jól, koncentráltan és eredményesen versenyezni, óriási emberi 

nagyságról tesz tanúbizonyságot. 80 m gáton még tetejében kétszer is meg kellett szereznie a 

4. helyet, mert elsőre egy sor gáttal kevesebbet raktak fel..... 

 

Kellemes meglepetés volt Bognár Csaba M35 -ben, félmaratonon elért negyedik és 10000 m-

en a 6. helye, aki még ezen kívül két hosszú számban is elindult.  

 

Dr. Jeremiás Attila negyedik lett M70 súlylökésben, aki bronzérmét az utolsó sorozatban 

veszítette el, amikor az ellenfele túldobta és Attila már nem tudott javítani. Diszkoszban 

sérülés hátráltatta a jobb eredmény elérésében. 

 

A sokoldalú Tarnócai Éva második világversenyén három értékes helyezést (6.,7.,9,.) 

szerzett, egy év szenior atlétizálás után érte el ezeket a szép eredményeket. 

 

A volt olimpikon Báthori Noémi szintén egy éve kezdte a szenior atlétikát, 400 m-en kicsit 

bátrabb kezdéssel döntős lehetett volna, az utolsó 100 m-en szép futással vagy 10-15 m-t 

hozott az előtte futókon.  

 

Földi Mihály mindkét számában derekasan helyt állt, dobó ötpróbában 9. lett és a diszkosz 

döntőjébe kerülni is igen szép teljesítmény volt a nagy mezőnyben. 

 

Ercsényi Edit becsülettel teljesítve a 200-400-800 métert, küzdött a jobb helyezésekért. 

 

Gajdos Tamás vízumprobléma miatt lekéste erősebb számát: a 800 m-t; majd 1500 m-en 17. 

lett - egy hellyel elmaradva a döntőtől. 

 

A csapat mérlege jobb is lehetett volna, ha néhány balszerencsés momentum nem szól közbe. 

Íde tartozik Kurunczi Zoltán kezdőmagasság problémája, Gajdos Tamás említett vízumgondja 

és Dr. Nagy Sándor sérülés miatti otthon maradása. 

 

 

 



2 

 

A verseny rendezése világszínvonalú volt, a mondó pálya jó  minőségű. Színes eredményjelző 

tábla mozgó képpel, napi videó közvetítés, szép érmek, himnuszok, eredményhírdetés, az 

időrend precíz betartása, sok számban erős és nagy mezőnyök, szinte végig nagyszerű 

időjárás, 20-30 fok közötti hőmérséklet jellemezte az eseményt.  Az indulóknak nagy élmény 

és örökké emlékezetes volt részt venni a szépen megrendezett VB-n. 

 

Külön meg kell említeni a kint élő magyarok szeretetét, segítő készségét, szurkolást és lelkes 

ünneplését. Pl. amikor megtudták, hogy aranyérmes lett Körösi István, még a Perthi Hírekbe 

is bekerült, nem kis túlzással "aranyember"-ként említve.  

 

Többeket kirándulni invitáltak, segítettek szállásban, telefonkártya beszerzésben, meghívták a 

szenior atlétákat a Magyar Házba is. Molnár György tiszteletbeli konzul úr a lakására is 

vendégül látott hat atlétát. Nagyon megható volt a szeretetük, amit ismételten nagyon köszön 

a magyar küldöttség.      

Körösi István beszámolója alapján 

 

 


